
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 9. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 6
Forslag til lov om ændring af lov om byfornyelse og udvikling af byer og lov om almene
boliger m.v. (Sammenlægning af Byggeskadefonden og Byggeskadefonden vedrørende
Bygningsfornyelse og ophør af fremtidig skadesdækning ved bygningsfornyelse m.v.).
Af boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre nærmere for vurderingen af, at der ikke fremover vurderes at
være behov for skadesdækning ved bygningsfornyelse, herunder hvad der vil ske med
fremtidig bygningsfornyelse, som vil stå uden dækning, også i tilfælde af at det igen måtte
blive besluttet at afsætte midler til bygningsfornyelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Halime Oguz (SF).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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